



2104 Shanghai Industrial Investment Building, 48 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong ● 香港灣仔軒尼詩道 48 號上海實業大廈 2104
Tel 電話: (852) 2889 9986 Fax 傳真: (852) 2889 9982 E-mail 電郵: executive@hkiod.com Web-site 網頁: www.hkiod.com

Criteria of Qualifications 資格

HKIoD (The Hong Kong Institute of Directors) grants Student Membership to an individual according to the fulfillment of the following:-

1. At the age of 18 or above.
2. Engaged in the pursuit of one of the following:-
 - a. studying at University or College,
 - b. in the Sixth Form of a Hong Kong school,
 - c. undertaking study for a professional qualification,
3. Committed with an aspiration in enterprising spirit to attain a senior or entrepreneurial role in business, so as to align with the progression path in HKIoD membership and
4. Prepared to take an active interest in HKIoD activities.

The conditions of eligibility period of Student Membership are as follows:-

1. In all cases, HKIoD reserves the right to grant renewal of Student Membership.
2. For those pursuing full-time study, Student Membership may be available for a term of up to five years during the studying period. After graduating, it may be extended with discretion for the first three years of working career.
3. For those not pursuing full-time study, HKIoD may exercise discretion to re-categorise a Student Membership based on the Student Member's level of business experience gained.

符合香港董事學會學生會員資格的人士，需具備以下條件：

1. 年滿 18 歲或以上
2. 正進修以下其中一項：-
 - a. 大學或專上學院
 - b. 中學六年級
 - c. 專業資格
3. 具事業心，有志在商界追求高級職員或創業者的席位，以符合學會會籍的進程；及
4. 準備積極參與學會活動。

以下條款將用於評定維持學生會員資格的年期：

1. 在任何情況下，學會保留給予學生會員資格續期的最終決定權。
2. 適用於全職學生：在進修年期內，該人士最多可獲五年的學生會員資格；在畢業後，學會將按情況決定延續其學生會員資格至投身工作後最多三年。
3. 適用於非全職進修人士：學會或按個別情況，以該人士所累積的商業經驗，重新釐定其應屬會員級別。

Fees Schedule 會費表

Fees required to be paid by a new member upon joining 新加入會員於入會時須繳交：-

(1) One-time Registration Fee, and 整筆過登記費，及 HK\$200

(2) First-Year Subscription Fee in accordance with Joining Month 首年年費據入會月份而定:-

Jan (12 months)	1 月(12 個月)	HK\$720
Feb (11 months)	2 月(11 個月)	HK\$660
Mar (10 months)	3 月(10 個月)	HK\$600
Apr (9 months)	4 月(9 個月)	HK\$540
May (8 months)	5 月(8 個月)	HK\$480
Jun (7 months)	6 月(7 個月)	HK\$420
Jul (6 months)	7 月(6 個月)	HK\$360
Aug (5 months)	8 月(5 個月)	HK\$300
Sep (4 months)	9 月(4 個月)	HK\$240
Oct (3 months)	10 月(3 個月)	HK\$180
Nov (2 months)	11 月(2 個月)	HK\$120
Dec (1 month)	12 月(1 個月)	HK\$60

Annual Renewal Subscription Fee – 2nd year onwards (due: 1 Jan)
續會籍年費（到期日為 1 月 1 日） HK\$720